

## 長沙灣天主教英文中學

敬啟者:

## 長沙灣天主教英文中學中一入學講座 (2022-2023)

本校將舉行「入學講座-第一部份」,詳情如下:

日期	二零二一年十月九日(星期六)	
時間	上午九時至下午五時	
地點	學校禮堂	
對象	校長、家長、老師、小四至小六學生	
活動流程	*第一場校長講座及答問環節	第二場校長講座及答問環節
	9:00am-11:00am	11:00am-1:00pm
	第三場校長講座及答問環節	第四場校長講座及答問環節
	1:00pm-3:00pm	3:00pm-5:00pm

<sup>\*</sup>各場校長講座內容相同,來賓可選擇出席其中一場講座,每場均設入場人數上限。

為保障訪校嘉賓及進入校園人士的健康,本校將會有以下防疫措施:

- 1. 於校舍入口設有體溫監測站,量度每位進入校園人士體溫。各人均須填寫健康申報表。
- 2. 注意個人衛生,進入或離開校園時清潔雙手。
- 3. 學校範圍內均要求保持社交距離。

\*\*「入學講座(第二部份)暨學生學習成果薈萃」將於十一月二十及二十一日(星期六、日)舉行,報名詳情將另函通知。

貴校學生於中學階段能盡展所長,實有賴小學老師的悉心栽培,為學生長遠發展奠下 堅實的基礎。感謝 閣下一直以來的付出,現誠邀 閣下參加本校「入學講座—第一部份」。有 意參加者,請於十月八日(星期五)或以前透過以下其中一個方式報名:

- 1. 填妥後頁回條,傳真(27444810)或郵寄至本校
- 2. 登入本校網頁 www.cswcss.edu.hk
- 3. 掃描 QR Code 二維碼

教安

此致 港澳信義會小學老師 電子報名表

- - 2

長沙灣天主教英文中學校長



潘盛楷謹啟



Our Ref: 2021/09/31

27 September 2021

Ms. Chan Man Yin Dorcas Principal Hong Kong and Macau Lutheran Church Primary School 4 Chap Fuk Road, Tseung Kwan O, New Territories

Dear Principal,

In order to let your students know more about our school, we cordially invite you, your teachers, P.4 to P.6 students and parents to join our annual F.1 Admission Talks and Student Learning Showcase. Details are as follows:

1. Admission Talk (Part I) by the school principal:

Date: 9 October 2021 (Sat) (Now open for application)

Time: 9:00 am - 5:00 pm

2. Admission Talk (Part II) by the school principal and Student Learning Showcase:

Date: 20 November 2021 (Sat) and 21 November 2021 (Sun)

Time: 11:30 am - 6:30 pm (Application will open soon. Please refer to the invitation letter to be sent in mid-October.)

## Programme:

- Admission talk (Part II) by the school principal
- Student Learning Showcase in Science, STEM, English, Chinese Culture, Mathematics, Student Leadership, Music, P.E., Visual Arts and other areas

In view of the COVID-19 pandemic, the school will implement the following measures:

- Body temperature check and health declaration for all staff, students and visitors
- Maintaining good personal hygiene when entering and leaving the school
- Enforcement of social distancing on school premises

Interested parties should complete and return the reply slip either by fax at 27444810 or by post. Online application is available from 29<sup>th</sup> September to 19<sup>th</sup> November on our school website: www.cswcss.edu.hk or using the QR code. For enquiries, please contact Miss Chan of the school office at 27415034.

Yours sincerely

Poon Shing Kai Calepodius

Principal



## Reply slip

I would like to attend the Admission Talk (Part 1) of your school on 9 Oct 2021.	
I would attend * $\square$ the 1 <sup>st</sup> session 9:00-11:00 am.	
$\square$ the 2 <sup>nd</sup> session 11:00 am-1:00 pm.	
$\Box$ the 3 <sup>rd</sup> session 1:00-3:00 pm.	
$\Box$ the 4 <sup>th</sup> session 3:00-5:00 pm.	
☐ any assigned admission talk.	
I *□ would not attend the Admission Talk (Part 1).	
*DI	
*Please put a tick in the appropriate box.	
Name of the teacher:	
Contact phone number: (Mobile) (School)	
Contact email address:	
School name:	
Designation:	
Vice principal / senior teacher / teacher / others (please specify):	
Date:	